
P r o t o k ó ł Nr LIV 

 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 30 września 2010 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 845,           
a zakończyły o godz. 915. 

W obradach sesji uczestniczyło 10 radnych na ogólną liczbę 14 radnych,         
4 radnych było nieobecnych, a ich nieobecność usprawiedliwiona. 

Lista obecności radnych jest załącznikiem  do niniejszego protokołu.  

 Proponowany porządek obrad:  
       1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
       2. Przyjęcie porządku obrad. 
       3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 
       4. Zapytania i interpelacje radnych. 
       5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
       6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
           - zapewnienia w budżecie Gminy Szydłów na rok 2011 środków finansowych  
             na realizację remontu dróg gminnych w ramach Programu Wieloletniego pn.  
             „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011”, 
           - zapewnienia w budżecie Gminy Szydłów na rok 2011 środków finansowych     
             na pokrycie udziału Gminy Szydłów w realizacji wspólnie ze Starostą  
             Staszowskim  przebudowy dróg powiatowych  w ramach projektu  
             inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych z poprawą 
             bezpieczeństwa ruchu w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
             Dróg Lokalnych na terenie Powiatu Staszowskiego w 2011 roku – II etap”. 
      7.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 
      9.  Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1. 

Obrady LIV sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron,  który powitał obecnych na sesji 
radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy i sołtysów. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające radę Gminy do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad LIV 
sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnienia. Wnioski takie nie zostały zgłoszone  i w przeprowadzonym głosowaniu                                                        
jawnym porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad. 3.   

Przewodniczący RG poinformował, że ze względu na krótki okres czasu protokół         
z sesji Nr LIII nie został sporządzony, w związku z czym na następnej sesji zostaną 
przyjęte protokoły z dwóch ostatnich sesji RG. 
 
Ad. 4.  

W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- Stanisław Fit -  zapytał, czy jest możliwe aby na odcinku drogi powiatowej w Solcu –  
  przysiółek Solec Stary - wykonany został przekop na długości ok. 300 mb i ułożone  
  przepusty, część mieszkańców wyraziła zgodę na zakup przepustów. Radny  
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  stwierdził, że będzie zbierał pisemne zgody tych mieszkańców, którzy wyrazili  
  zgodę na samodzielny zakup przepustów. Roboty te są konieczne do wykonania  
  ponieważ brak rowu powoduje, że woda z pól wpływa na podwórka i wchodzi do  
  piwnic. Z tym problemem wiąże się następna sprawa – brak w OSP Solec  pompy    
  szlamowej, przy pomocy której można by wypompowywać wodę z zalewanych  
  piwnic. Radny zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy o wygospodarowanie środków  
  finansowych na zakup takiej pompy dla OSP Solec. Koszt takiej pompy to ok.  
  3.000,00 zł 
 

Ad. 5. 
 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami i tak powiedział: 
-  remont koparki zostanie zakończony do końca bieżącego tygodnia – termin się  
   przedłużył ponieważ okazało się, że uszkodzeniu uległa kolumna sterownicza  
   koparki, a używana taka część jest trudna do zdobycia. Nowa kosztowałaby ok.        
   20  tys. zł, 
- wykonane zostało oświetlenie uliczne w przysiółku Modrzewiec, potrzebne są  
   jeszcze dwie lampy, ale zostaną założone w terminie późniejszym, 
-  roboty w Rynku związane z budową kanalizacji przebiegają sprawnie i według  
   harmonogramu ale w innych częściach Szydłowa występują problemy w związku         
   z niewyrażaniem przez niektórych mieszkańców zgody na  roboty na ich działkach.  
   Do chwili obecnej tylko ok. 20% mieszkańców podpisało umowy na wykonanie  
   przyłączy kanalizacyjnych i w związku z tym wykonawca przerwał roboty na ul.  
   Kieleckiej, Uroczej i Kazimierza Wielkiego  na ok. 2 – 3  tygodnie. Wykonywane są   
   tylko roboty przy budowie oczyszczalni, co jednak utrudniają ostatnio panujące  
   warunki atmosferyczne – ciągłe opady deszczu. 
   Dalej Wójt powiedział, że w związku z niechęcią niektórych mieszkańców można  
   ominąć ich i nie robić przyłączy, ale będzie to miało skutek również na przyszłość,  
   bo kiedy na ulicy ułoży się nową nawierzchnię, to później w przypadku podłączania  
   się do kanalizacji trzeba będzie zepsuć nawierzchnię drogi. 
   Wójt Gminy zaapelował do radnych aby również rozmawiali z mieszkańcami  
   Szydłowa celem rozwiązania tych problemów. 
-  świetlica w Potoku – ruszy od października – odpowiedzialnym za funkcjonowanie  
   świetlicy będzie pan Sikora z Rudek - skierowany do pracy przez Powiatowy Urząd  
   Pracy. Inne świetlice również zaczną funkcjonować w październiku br. Zwrócił się  
   do radnych i sołtysów aby wspomogli poszukiwanie osoby do prowadzenia   
   świetlicy w Brzezinach, 
-  plan zagospodarowania przestrzennego – dziś lub jutro plan zagospodarowania  
   ma być dostarczony do UG i dalsze postępowanie z tym dokumentem będzie  
   prowadzone zgodnie z obowiązującymi przepisami, 
-  zakup kontenera socjalnego do Wolicy – nastąpi po dokonaniu wyboru oferty,            
   najprawdopodobniej kontener zostanie zakupiony w listopadzie br. 
Do wystąpienia Wójta Przewodniczący RG dodał, że przeszkody w budowie 
kanalizacji wystąpiły na innych ulicach, bo na ul. Uroczej roboty przebiegły sprawnie. 
W tej sprawie głos zabrał również radny Ryszard Sadłocha, który stwierdził, że jego 
zdaniem powinien być ustalony termin podpisywania umów na wykonanie przyłączy 
kanalizacyjnych i po upływie tego terminu przyłącza wykonać tylko tym, którzy 
podpisali umowy. 
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Ad. 6. 
 

W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                     
i uchwalania projektów uchwał. 
Pierwszy projekt uchwały jaki został przedstawiony przez przewodniczącego obrad 
dotyczył zapewnienia w budżecie Gminy Szydłów na rok 2011 środków finansowych 
na realizację remontu dróg gminnych w ramach Programu Wieloletniego pn. „ 
Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 – 2011”. 
Uzasadniając konieczność podjęcia takiej uchwały Wójt stwierdził, że planuje złożyć 
wniosek o  środki finansowe na wsparcie przez Narodowy Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 – 2011 ustanowiony Uchwałą  Rady Ministrów Nr 233/ 2008  
z dnia 28 października 2009 roku remontu dróg gminnych: 
- przebudowa nawierzchni drogi gminnej nr 004120T w miejscowości Solec, 
- przebudowa nawierzchni dróg gminnych: nr 390039T - ul. Cmentarna, nr 390043T –  
  ul. Wschodnia, nr 390042T - ul. Armii Krajowej . W związku z tym, koniecznym jest 
zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 2011 środków finansowych w kwocie 
700.000,00 zł, co stanowi 50 % kosztów realizacji tego zadania. 
Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym przez 
Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 
uchwałę. 
 

UCHWAŁA Nr LIV/ 272/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Następnie Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały w sprawie zapewnienia    
w budżecie Gminy Szydłów na rok 2011 środków finansowych na pokrycie udziału 
Gminy Szydłów w realizacji wspólnie ze Starostą Staszowskim  przebudowy dróg 
powiatowych w ramach projektu inwestycyjnego pn. „Przebudowa odcinków dróg 
powiatowych z poprawą bezpieczeństwa ruchu w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych na terenie Powiatu Staszowskiego w 2011 roku – II 
etap” i poprosił Wójta Gminy o przedstawienie wyjaśnień od tego projektu uchwały. 
Wójt Gminy powiedział, że Starosta Powiatu Staszowskiego  planuje złożyć wniosek 
o  środki finansowe na wsparcie przez Narodowy Program Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2008 – 2011 ustanowiony Uchwałą  Rady Ministrów Nr 233/ 2008 z dnia 
28 października 2009 roku przebudowy drogi powiatowej nr 0022T Chmielnik – 
Życiny, w tym odcinka o długości 5.300 mb przebiegającego przez Gminę Szydłów. 
Jednym z warunków otrzymania wsparcia jest udział w wysokości 25% kosztów        
w realizacji zadania samorządu gminnego, przez którego teren przebiega droga,            
a zatem koniecznym jest zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 2011 środków 
finansowych w kwoce 400.000 zł. 
Radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń to projektu uchwały i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę.  
 

UCHWAŁA Nr LIV/ 273/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 7 
 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
- Wójt złoży do Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie wniosek o wykonanie  
  przekopu i ułożenie przepustów w Solcu bowiem jest to droga powiatowa, 
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- zakup pompy szlamowej dla OSP Solec – w chwili obecnej w budżecie gminy na  
  2010 r. nie ma środków finansowych, być może jakieś środki zostaną  
  wygospodarowane do końca 2010 r., a doraźnie można taką pompę wypożyczyć        
  z OSP w Woli Żyznej. 
 
Ad. 8. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- radny Stanisław Fit – zapytał czy spraw dowozu dzieci do szkoły w Solcu jest  
  aktualna, 
- radna Monika Michalec – poprosiła, że jeżeli będzie już sprawna koparka to aby        
  w pierwszej kolejności wykonała roboty na drodze do Małych Brzezin, bo z tej drogi  
  korzystają mieszkańcy celem dojazdu do szkół, mleczarni, itp. 
Odpowiadając radnemu St. Fitowi, Wójt stwierdził, że jeżeli będzie miał pisemną 
zgodę rodziców iż będą za przejazd płacić do kasy UG, to już od najbliższego 
poniedziałku dowóz może być realizowany, natomiast co do drogi w Małych 
Brzezinach Wójt stwierdził, że wszystko zależy od serwisu, który ma naprawiać 
koparkę-  kiedy skończy roboty remontowe. 
 
Ad. 9. 
 
Przewodniczący RG stwierdził, że planowany porządek obrad został wyczerpany          
i dokonał zamknięcia obrad LIV sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
  
Protokołował 
 
Janusz Sowa 


